
27.10.2020 SOTE-
palveluyrittäjän uudessa 

normaalissa

Hyvää yhdessä –hankkeen loppuseminaari



VEHKOONRANTA OY
• Vehkoonranta Oy on perustettu 1987, vuodet 2002-8/2018 toimi 

Vehkoon asumis- ja koulutuspalveluyhdistys ry:nä ja 9/2019 taas 
osakeyhtiönä

• Tuottaa päihdelaitoskuntoutusta, opioidiriippuvaisten korvaushoitoa, 
24/7 tehostettua palveluasumista/asumispalvelua, 12 h kuntouttava 
palveluasumista/asumispalvelua, tukiasuntoharjoittelua ja 
tukiasumista mielenterveys- ja päihdekuntoutujille

• Lisäksi tuotetaan toimintakyvyn arviointeja (toimintaterapeutti), EA-
koulutusta (SPR:n kouluttaja), jalkahoitoa, AVEKKI-koulutusta, 
työnohjausta

• Kehitetty TueTar-vaikuttavuusmittaristo www.tuetar.fi



Koronan vaikutukset palvelujen tuottamiseen 
• Asumisen palveluissa korona on näkynyt asukasvirran hidastumisena 

uusissa sijoituksissa ja olemassa olevien parempana pysyvyytenä

• Tietysti erilaiset suojaimet ja niiden kulujen merkittävä nousu

• Ohjeistaminen henkilöstölle ja asukkaille suojautumisesta

• Karanteenien järjestäminen yksikössä testitulosta odottavalle 
asukkaalle

• Työntekijäjärjestelyiden tekeminen testituloksia odottaessa

• Työntekijöiden ohjeistaminen sairauslomakäytänteissä, jos epäilee 
korona tartuntaa

• Helpotusta toi riittävän tehokas ei-alkoholia sisältävä kohtuuhintainen 
käsidesi=vähensi asiakkaiden poistumista päihtyneenä



Koronan vaikutukset tulevaisuuden näkymät

• Aiheuttaa edelleen lisäkustannuksia suojavälineissä ja –aineissa

• Henkilöstötilanne aiheuttaa huolta, mikä on karateenikäytäntö ja ketä 
sen jälkeen yksikössä töissä?

• Mielenterveys- ja päihdeasiakkaiden sijoittamiselle on koronan kautta 
tullut enemmän tarvetta, johon kunnat pikkuhiljaa herää eli siinä 
mielessä toiveikas olo

• Työohjaus- ja koulutuspalveluissa on tehtävä tuotteistamista koronan 
vuoksi

• Korona testauksen nopeutuminen helpottaa montaa asiaa, tosin se on 
ollut Multialla/Keuruulla hyvin hoidettu verrattuna esim. 
Pirkanmaahan



Yhteistyö kunnan/sote palvelun järjestäjän 
kanssa (minkälaista?)

• Asukasasioissa samanlaista kuin aikaisemmin

• Multian kunnan sosiaalijohtaja Satu Kokkosen kanssa hyvää ja 
joustavaa, hän tiedottaa nopeasti Keski-Suomen sairaanhoitopiiriltä ja 
muilta viranomaisilta tulleet kuntakohtaiset ohjeet meille

• Korona rajoitteet näkyvät myös yhteydenpidossa



Hankkeen kanssa tehty yhteistyö: mitä?, 
vaikutukset?, ym
• Hankkeessa tehtiin yhteistyötä Ulla Tepon osaamiskartoituksessa

• Kehitysideat ja palaute saatiin Ulla Tepolta ja Pasi Teräväiseltä

→Näiden pohjalta vahvistui yrittäjien oman osaamisen tunnistaminen

→Erilaisten palveluiden tuotteistaminen

→Vahvistui käsitys kehitettävistä asioista ja ajatus siitä miten niitä 
viedään eteenpäin


